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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2016      § 88 - 111 
 

Tid: Tisdagen den 21 juni 2016  kl. 17.30 – 17.50 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Götalandsvägen 230 Hus 25 Rum: 

Stockholm/London 

 

Justerat : 2016-06-21 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Pontus Holmgren (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)   

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Anders Lindell (MP) 

Joseph Zamani (S) 

Annelie Stiglund (M) 
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§ 94 

Taxor 2017 
Dnr 02.03.03/580/2016 

 

BESLUT 

 
Idrottsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fastställa taxor för 2017 enligt bilaga 

1,2,3,4 och 5 till idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande 

 

Ärendet 
 

Idrottsnämnden kan föreslå revidering av taxor inom sitt verksamhetsområde. Nämndens 

förslag överlämnas till kommunfullmäktige för beslut i samband med budget respektive år. 

 

Förvaltningen föreslår flera mindre justeringar av taxor 2017 som beskrivs i tjänsteutlåtandet. 

Därutöver föreslår förvaltningen några större ändringar enligt nedan. 

 

I kommunfullmäktiges budget 2016 finns aktiviteten att idrottsnämnden ska utreda 

möjligheten att införa en familjetaxa på stadens simhallar. En rabatterad taxa finns redan för 

en eller två badande vuxna med minst två barn. Ett av barnen betalar i dessa fall inte 

entréavgift. 

 

Förvaltningen föreslår nu en utökad rabatt som gäller två badande vuxna med minst tre barn. 

Förslaget är att två av barnen inte ska behöva betala entréavgift. 

 

Den 1 januari 2016 tog idrottsförvaltningen helt över driftansvaret för Beckomberga sim- och 

idrottshall. Dessförinnan hade Stockholms handikappidrottsförbund ansvar för vissa delar, till 

exempel gym, och bestämde därmed taxorna. Förvaltningen föreslår att subventionerade taxor 

för träning på gym, som endast gäller på Beckomberga sim- och idrottshall, införs. 

 

För att en förening ska få subventionerad taxa vid bokning av lokaler ska fastställd registre-

ringsavgift, 1 500 kr, vara idrottsförvaltningen tillhanda före första upplåtelsetillfället 

respektive år. Förvaltningen föreslår att denna taxa avskaffas och att en ny rutin införs.  Detta 

medför en minskad intäkt om cirka 1,3 mnkr 2017, som kommer behöva inrymmas inom 

budget. På sikt förväntas förändringen ge en effektivare administration. 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Bo Sundin m.fl. (M), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) lämnar särskilt 

uttalande enligt följande:  

Idrottsnämndens verksamheter ska, som komplement till den privata marknaden, erbjuda ett 

utbud som kunderna och besökarna efterfrågar. Därför finner vi det märkligt att förvaltningen 

i sitt tjänsteutlåtande skriver att det inte finns några planer på att erbjuda personlig träning i 

stadens gym, varken i kommunal drift eller i upphandlad drift, detta eftersom det inte ingår i 

nämndens uppdrag. Samtidigt konstaterar man att efterfrågan finns och att man nu möjliggör 

för människor att ta med en personlig tränare utifrån. Det är ett märkligt sätt att resonera på 

och sannolikt en faktor som bidragit till de vikande intäkterna när det gäller träningskorten för 

gym och gruppträning. Det påvisar, som vi tidigare påtalat, det absurda i att kommunen 

konkurrerar på en kommersiellt fungerande marknad. Staden bör istället upphandla driften av 

samtliga kommunala gym istället för att avstå från att erbjuda tjänster som kunderna 

efterfrågar med hänvisning till att det inte ingår i nämndens uppgift.  

 

Vi noterar att den rödgrönrosa majoriteten nu gått vidare med förslaget att införa familjepriser 

på staden simhallar. Enligt förvaltningens tjänsteutlåtande så ser man inte i detta nu att det 

kommer medföra några ekonomiska konsekvenser men flaggar samtidigt upp för att detta är 

en riskfaktor. Vi förutsätter därför att förändringen kommer att följas upp och att det inte 

kommer medföra några ekonomiska konsekvenser för nämndens övriga verksamheter.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


